
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. szeptember 1-jén megtartott 
rendkívüli üléséről. 

Az ülés helye:  Nagykátai Polgármesteri Hivatal tanácskozóterem 
(Nagykáta, Dózsa György út 2. 6-os bejárat, emelet) 

 
 
Jelen vannak:  Dorner Gábor polgármester, 
    Agócs Pál alpolgármester, 

Tóth István alpolgármester, 
Ambrózi Zoltán, Botka Sándor,  
Bublos István, Gyüre Pál, Horváth Nóra, 
Juhász Erzsébet, Marton László, Molnár István,  
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia, Simon László képviselők, 

    Karsainé Magyar Ildikó jegyző. 
 
     
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
    
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 12 képviselő jelen van. A képviselő-testületi 
ülés anyagát mindenki rendben megkapta.  A napirendi pontokat szeretné kiegészíteni. Kéri felvenni 
9-es napirendi pontként delegáció küldése az erdélyi Uzonba. Ennek megfelelően 10. napirendi 
pontként kerül megtárgyalásra az első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása. Várja a 
kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz. Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a 
napirendi pontokat elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta az alábbi napirendi 
pontokat: 
 
239/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Mezei őrszolgálat létrehozásával kapcsolatos tájékoztatás 
    Előadó: polgármester 
 
          2./ Pályázatíró személyére kiírt közbeszerzési eljárás nyertesének  

     kiválasztása  
    Előadó: polgármester 

 
3./ A Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 
 Előadó: polgármester 
 
4./ Keglevich-kápolna építési engedély iránti kérelem benyújtása   
 Előadó: polgármester 
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5./ Személyszállítási szolgáltatási szerződés (óvodabusz) 
 Előadó: polgármester 
 
6./ A Sportcsarnokban lévő büfé üzlethelyiség működtetésére kiírt  
     pályázat elbírálása 
 Előadó: polgármester 
 
7./ Kucza Péter: Nagykáta ANNO II. című könyv eladási árának  
     megállapítása 
 Előadó: polgármester 
 
8./ Nagykáta, 4782. és 4783. hrsz-ú zártkerti ingatlanok tulajdonosainak  
     felajánlása 
 Előadó: polgármester 
 
9./ Delegáció küldése az erdélyi Uzonba 
 Előadó: polgármester 
 
10./ Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 

 
1./ Napirendi pont 
Mezei őrszolgálat létrehozásával kapcsolatos tájékoztatás (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az előterjesztést minden képviselőtársa olvasta. Ki szeretné emelni, hogy Nagykáta 
város esetében minimum 3 fő mezőőr alkalmazása indokolt a terület nagysága és a 24 órás 
lefedettség elérése érdekében. 3 fő mezőőr alkalmazása esetén a mezőőri szolgálat elindítása 
2.590.000.- Forintos költségkihatást jelent a 2015. évi költségvetés terhére, amennyiben a tervezett 
indulás 2016. január 1. Állami működési támogatásként havi 90.000.-Ft/fő hívható le 
utófinanszírozásként. Ez azt jelenti, hogy éves szinten az állami működési támogatás 3.240.000.- Ft.  
A becsült éves működési költség 10.254.400 Ft, mely azt jelenti, hogy a kiadás és bevétel közötti 
különbségre vonatkozólag szükséges a mezőőri járulék számolása. Nagykáta közigazgatási 
területéhez tartozó termőföldek (az erdőt és a halastót ide nem értve), melyre a mezőőri járulék 
kivethető 5450 ha és 1657 db zártkert. Ennek megfelelően - szeretné hangsúlyozni, hogy becsült 
költségekről van szó - ez 990.-Ft/ha és 990.-Ft/zártkert mezőőri járulék nagyságot jelent. A mezőőri 
járulék mértékét és megfizetésének módját az önkormányzatnak rendeletben kell szabályoznia. 
Javasolja a fentiek ismeretében a mezei őrszolgálat lehetőségéről a gazdák, földhasználók 
tájékoztatását egy fórum keretében. A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. Megkéri Juhász 
Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok az előterjesztést tárgyalták és javasolják egyeztető fórum 
kezdeményezését a gazdálkodókkal a mezei őrszolgálat felállítása érdekében, valamint a mezőőri 
szolgálat működése érdekében 990.-Ft/ha/év és 990.-Ft/zártkert/év nagyságú mezőőri járulék 
kivetését tartják reálisnak. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
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Botka Sándor: 3 fő mezőőr alkalmazása hangzott el az előterjesztésben. 3 fő esetén 8 órás 
beosztással vagy 12/24 órás beosztással valósul meg a mezőőri szolgálat? Hogyan adják ki a 
szabadságokat és megbetegedés esetén hogyan pótolják a szolgálatot? 
 
Dorner Gábor: Ezért mondta azt, hogy minimum 3 fő alkalmazása szükséges. 
 
Botka Sándor: De a költségvetés 3 főre lett beállítva. 
 
Dorner Gábor: Ez így van. 
 
Botka Sándor: Már most látszik, hogy a 3 fő nem lesz elég. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Csatlakozna Botka Sándor képviselőtársa által elmondottakhoz. 
Közben rákérdezett arra, hogy tudják-e azt, hogy hol lesznek elhelyezve a mezőőrök, ez egy 
önkormányzati ingatlan lesz-e vagy ingatlant bérelnek valahol, annak milyen költsége lesz? Tehát a 
költségeket nem látja. Közben mondta polgármester úrnak, hogy esetleg vissza lehetne még vonni ezt 
az előterjesztést, hogy újra tárgyaljanak róla. A tárgyalás előtt szerencsésnek tartotta volna, ha 
egyeztetnek a gazdákkal. 1998-ban már felmerült a gondolat, hogy létrehozzák a mezőőrséget, akkor 
nem személygépkocsival képzelték el a terület ellenőrzését, hanem lovakkal, akkor azt gondolták, 
hogy ezzel jelentős költséget tudnak megtakarítani, de rájöttek, hogy a lovak tartása, gondozása stb. 
még nagyobb költséget eredményez. Majd 2006. után is felmerült a mezőőri szolgálat felállításának a 
gondolata. Azt javasolja, hogy az előterjesztés megtárgyalása előtt legyen a gazdákkal egy 
egyeztetés, nézzék át újra a költségeket. Úgy érzi, hogy ez nagyon sokba fog kerülni az 
önkormányzatnak ahhoz, hogy pontosan lássák a költségeket, pontosítani kellene ezt az 
előterjesztést. 
 
Molnár István: Úgy tudja, hogy mezőőr egyedül nem intézkedhet, tehát vagy a polgárőröket vagy a 
rendőrséget is be kell vonni.  
 
Karsainé Magyar Ildikó: Szolgálatot láthat el egyedül, de csak akkor intézkedhet, ha rendészeti 
kiegészítő vizsgával rendelkezik, melyet csak közalkalmazotti jogviszonyban álló személy tehet, 
továbbá fegyvertartási engedéllyel is kell, hogy rendelkezzen, ezért került betervezésre a 
fegyvervizsga, a fegyver, a fegyverszekrény költsége, mert a szolgálatnak akkor van értelme, hogy 
ha valakit tetten ér a mezőőr, akkor intézkedhessen is vele szemben.  
 
Simon László: Dr. Salibáné dr. Pap Terézia képviselőtársától szeretné megkérdezni, hogy mit ért az 
alatt, hogy ez nagyon sokba fog kerülni az önkormányzatnak? Ezt a megállapítását nem igazán érti. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Azt mondja, hogy nem látják még, hogy mik azok a plusz költségek, 
amik rárakodnak a mezőőri szolgálat felépítésére. Nem látja, hogy hol kerül elhelyezésre a szolgálat, 
hogy milyen körülmények között lesz elhelyezve, valamint a szekrény, ruhatár stb. költségeit. 
 
Dorner Gábor: Az előterjesztésben szerepel a fegyverszekrény költsége. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: De hol lesz elhelyezve a szolgálat, az önkormányzatnál, a 
Városgazdálkodási Szervezetnél, vagy egy külön álló szolgálat lesz? Kell, hogy valamilyen 
épületben helye legyen a szolgálatnak, annak pedig takarítási költsége van stb. Ezeket a költségeket 
nem látja megjelenni az előterjesztésben. 
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Simon László: Véleménye szerint egyértelmű az előterjesztés. A mezőőri szolgálat egy része 
államilag finanszírozott lesz, igaz, hogy utófinanszírozott, de finanszírozott lesz, a mezőőri járulék 
990.-Ft-os összege egy körülbelüli összeg. Ezeknek le kell fedniük a szolgálat működési költségeit. 
Úgy gondolja, hogy az önkormányzatnak a szolgálat működtetése nem kerül külön költségébe. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Biztos benne, hogy az állami finanszírozás és a mezőőri járulék nem 
fogja fedni a szolgálat működtetését, ezért szerette volna, ha még egyszer utána számolnának a 
költségeknek. 
 
Simon László: Miért nem lehetett ezt elmondani bizottsági ülésen? Képviselőtársa jelen volt a 
bizottságok összevont ülésén, ahol egy órahosszán keresztül tárgyalták az előterjesztést. Tiszteljék 
meg egymást annyival, hogy ha valakinek ilyen mély gondolatai vannak, akkor azt mondja el 
bizottsági ülésen is. Ott is jegyzőkönyvbe fog kerülni, azt is fogják olvasni a nagykátai emberek. 
Most tulajdonképpen visszamennek a téma elejére és az egészet elölről kezdik tárgyalni. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Szerette volna a véleményét elmondani, és a véleményét elmondhatja 
akár itt, akár ott, de ő itt szerette volna elmondani, mert itt fogalmazódtak meg benne ezek a 
kérdések. Közben azért ő megkérdezte polgármester urat, hogy esetleg nem gondolja-e, hogy vissza 
lehetne vonni a napirendi pontot, hogy újratárgyalják. Miért ne lehetne ezt? Miért kell neki 
elmondania úgy a véleményét, ahogy Simon László képviselőtársa szeretné. 
 
Dorner Gábor: Valóban mondta Dr. Salibáné dr. Pap Terézia képviselőtársa, hogy esetleg vonja 
vissza a napirendi pontot. Szeretné ismertetni a határozati javaslatot: „Nagykáta Város 
Önkormányzata Képviselő-testülete egyeztető fórumot kezdeményez a helyi mezőgazdasági 
gazdálkodókkal a mezei őrszolgálat felállítása érdekében.   
A képviselő-testület a mezőőri szolgálat működése érdekében 990.-Ft/ha/év és 990.-Ft/zártkert/év 
nagyságú mezőőri járulék kivetését tartja reálisnak.” Ez a határozati javaslat. A határozati javaslat 
tartalmazza a gazdákkal történő egyeztetést és azt, hogy mekkora összegű mezőőri járulék kivetését 
tartják reálisnak. 
 
Tóth István: Elfogadja mindenki véleményét. Azzal tisztában van mindenki, hogy mennyit fizetett 
ki az önkormányzat ebben az évben a határba kihordott illegális szemét összegyűjtésére, 
elszállítására. Decemberre legkésőbb elkészül a kamerarendszer, mely a mezőőri szolgálatot nagyon 
jól ki fogja egészíteni. Úgy gondolja, hogy a kamerarendszert és a mezőőri szolgálatot egyszerre kell 
bevezetni, mert jó hatása lesz. Természetesen minden költséget nem látnak előre, de az 
előterjesztésben szerepel is, hogy ez egy becsült költség. Úgy gondolja, hogy az önkormányzat 
rendelkezik annyi ingatlannal, hogy a mezőőri szolgálatot el tudja helyezni. El kell indulni ezen az 
úton, fel kell állítani a mezőőri szolgálatot. 
 
Botka Sándor: Utoljára szól a témához. Mivel a határozati javaslat egyértelműen csak arról szól, 
hogy kezdeményezzenek egy fórumot a gazdákkal és ajánlják fel nekik a 990 forintos mezőőri 
járulék kivetését, ezért nem javasolja a napirendi pont visszavonását, mert akkor sok időt veszítenek. 
De ha Simon László képviselőtársa odafigyelt volna a felvetődött aggályokra, akkor nem mondott 
volna akkora butaságot, mint amit mondott, ugyanis maga jegyző asszony mondta el bizottsági 
ülésen, hogy jó, ha 70% mezőőri járulék befolyik az önkormányzathoz. Tehát az 5450 ha-ra 
számított működési költséget ez nem fogja fedezni és az önkormányzatnak jócskán hozzá kell 
járulnia a működési költségekhez. Még mindig nem kaptak választ az olyan részletkérdésekre, hogy 
a szabadságok, betegségek, egyéb nem várható költségek miből lesznek finanszírozva? Egyértelmű, 
hogy az önkormányzat költségvetéséből. Amennyiben már úgy is költenek az önkormányzat 
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pénzéből, akkor úgy gondolja, hogy szíve-joga minden képviselőnek, hogy tisztában legyen a 
költségekkel. Így Simon László képviselőtársától a felvetést ebben a formában nem tudja elfogadni, 
viszont a napirendi pont levételét nem javasolja. 
 
Agócs Pál: Ez a mezőőri szolgálat megalakításának az első lépése. Nem a mezőőri szolgálat 
felállításáról szóló rendelet elfogadásáról van szó, a rendeletet később fogják megalkotni. Ez a 
határozati javaslat arról szól, hogy induljanak el valamilyen költségvetéssel. Anélkül, hogy ne 
kalkuláljanak valamilyen járulékkal, nem tudnak a gazdákkal egyeztetni. Valamit el kell fogadnia a 
képviselő-testületnek, mert anélkül nem tudnak tájékoztatást nyújtani a gazdáknak. Azt javasolja, 
hogy fogadják el a határozati javaslatot. Botka Sándor képviselőtársa felvetésére elmondja, hogy a 3 
fő már elegendő arra, hogy a szabadságolást és a betegállományt is megoldják, nem kell egy 
negyedik fő, mert nem keletkezik plusz költség.  
 
Botka Sándor: Ha 24 órás lefedettséggel számolnak azt 3 fő, hogy oldja meg? Ha behívják azt a két 
embert, aki szabad lenne, akkor azt túlórába kell elszámolni, tehát plusz költséggel jár 
mindenféleképpen és az ünnepnapokról, szombat-vasárnapokról még nem is beszéltek. Ne álltassák 
magukat azzal, hogy ez nem fog plusz pénzbe kerülni. Ennek ellenére vállalni kell és csinálni. 
 
Agócs Pál: Ha 8 órába számolnak? 
 
Botka Sándor: Ha teljes lefedettséget akarnak, akkor odalyukadnak ki, hogy a 3 fő nem lesz elég. 
Ha viszont néggyel számolnak, akkor az előterjesztésben kalkulált 10 millió valahány százezer forint 
nem lesz elég. 
 
Simon László: Az 5450 ha plusz az 1657 db zártkert, az körülbelül 7000 egységet jelent, azt 
megszorozzák durván az 1000.-Ft-os díjjal, az 7 millió forint. Induljanak ki abból, hogy nagyon nagy 
volt a szolgálat iránti igény a földhasználók részéről, - a választási ígéretükben is szerepelt, hogy 
mezőőri szolgálat az egyik első intézkedés lesz, amit megvalósítanak – ezért mindenki befizeti a 
mezőőri járulékot. Úgy gondolja, hogy más adóbevételek sem 70%-ban teljesülnek, hanem nagyobb 
mértékben. Ezt meg lehet nézni, hogy hány százaléka folyik be a kivetett adónak, nem 70%-a.  
 
Botka Sándor: A csatorna befizetéseknek? 
 
Simon László: Annak mi köze az adóbevételekhez. Az egy szolgáltatás. 
 
Botka Sándor: Az is egy befizetendő dolog. 
 
Molnár István: Azt is meg lehet nézni, hogy a Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulatnál milyen a 
befizetési hajlandóság. 
  
Simon László: Annak nincs köze Nagykáta városához. Adóként van kivetve az érdekeltségi 
hozzájárulás? 
 
Molnár István: Nem. 
 
Salibáné dr. Pap Terézia: Simon László képviselőtársának szeretné elmondani, hogy ez optimista 
számítás. Most indul el ez a rendszer, a tulajdonosok, földhasználók megkeresése, a levelezések  
olyan nagy összeget fog elvonni az önkormányzattól, hogy az 1.000.-Ft-ot fel fogja emészteni. Ő 
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ilyen költségekkel is számolt, ezért szeretné, ha a költségeket még egyszer átszámolnák, de nem 
akart semmi rosszat. 
 
Simon László: El lehet majd mondani a fórumon is, hogy van egy ilyen bevezetési költség és az első 
évben a járulék összege esetleg magasabb összeg lesz.  Mindenkinek az az érdeke, hogy a szolgálat 
működjön. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri aki a határozati javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 
240/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyeztető fórumot kezdeményez a helyi 
mezőgazdasági gazdálkodókkal a mezei őrszolgálat felállítása érdekében.   
A képviselő-testület a mezőőri szolgálat működése érdekében 990.-Ft/ha/év és 990.-Ft/zártkert/év 
nagyságú mezőőri járulék kivetését tartja reálisnak.  
 
Határidő: 2015. október 31. 
Felelős: polgármester 
 
 
2./ Napirendi pont 
Pályázatíró személyére kiírt közbeszerzési eljárás nyertesének kiválasztása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A 233/2015. (VII. 30.) számú képviselő-testületi határozatnak megfelelően 3 cégnek 
küldték ki az ajánlatkérést, melyből 2 cég határidőn belül, a harmadik határidőn kívül tett ajánlatot. 
Javasolja, hogy a képviselő-testület az eljárás nyertesének – tekintettel arra, hogy összességében a 
legelőnyösebb ajánlatot tette – a GoodWill Consulting Pályázati Tanácsadó Kft. ajánlattevőt hirdesse 
ki. Megkéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot, egyhangúan a GoodWill Consulting 
Pályázati Tanácsadó Kft. ajánlatát javasolják elfogadásra. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A testület az eljárás eredményéről a közbeszerzésekről szóló törvény 
vonatkozó szakasza alapján név szerinti szavazással dönt.  Ismerteti a név szerinti szavazás menetét: 
ABC sorrendben felolvassa a névsort, a képviselő válaszát „igen”-nel, „nem”mel, vagy 
“tartózkodom”-mal adja meg. 
 
Dorner Gábor: Jegyző asszony ABC sorrendben olvassa fel a képviselők nevét, kéri „igen”-nel, 
„nem”mel, vagy “tartózkodom”-mal jelezzék véleményüket. 
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A Képviselő-testület a név szerinti szavazás eredményét figyelembe véve (név szerinti szavazás 
dokumentuma az eredeti jegyzőkönyv 5. számú melléklete) 11 igennel, 1 nem szavazattal, 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  
 
 
241/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete az önkormányzat „Nagykáta város jövőbeni 
fejlesztési feladataihoz kapcsolódó pályázatírási és projektmenedzseri szolgáltatások megrendelése” 
tárgyú közbeszerzési eljárása során az eljárást lezáró döntést az alábbiak szerint hozza meg: 
 
1. A képviselő-testület megállapítja, hogy a GoodWill Consulting Pályázati Tanácsadó Kft. (1162 
Budapest, Timur u. 74.) ajánlattevő ajánlata mind formailag mind tartalmilag megfelel az 
ajánlattételi felhívás és az ajánlattételi dokumentáció valamint a jogszabályok előírásainak, az ajánlat 
érvényes, az ajánlattevő alkalmas a szerződés teljesítésére. 
 
2. A képviselő-testület megállapítja, hogy a Proaktor Design Gyártó és Szolgáltató Kft. (5000 
Szolnok, Aranyi Sándor út 22. II. em. 11.) ajánlattevő ajánlata mind formailag mind tartalmilag 
megfelel az ajánlattételi felhívás és az ajánlattételi dokumentáció valamint a jogszabályok 
előírásainak, az ajánlat érvényes, az ajánlattevő alkalmas a szerződés teljesítésére. 
 
3. A képviselő-testület megállapítja, hogy a TEMSE Oktatási és Gazdasági szolgáltató Kft. (3300 
Eger, Vécsey-völgy u. 22.) ajánlata az ajánlattételi határidő lejártát követően, postai úton érkezett 
meg az ajánlatkérőhöz. Az ajánlattételi dokumentáció 8.2. pontja szerint a postán benyújtott ajánlatot 
az ajánlatkérő csak akkor tekinti határidőben beérkezettnek, ha az legkésőbb az ajánlattételi 
határidőig az ajánlatkérő részéről az ajánlat átvételére megjelölt helyen átvételre kerül. Az ajánlat az 
ajánlattételi határidő napját követő napon, 2015. augusztus 25-én érkezett meg, az ajánlat a Kbt. 74. 
§ (1) bekezdés a) pontja szerint érvénytelen, mivel azt az ajánlattételi határidő lejárta után nyújtották 
be. 
 
4. A képviselő-testület megállapítja, hogy a közbeszerzési eljárás eredményes. 
 
5. A képviselő-testület az eljárás nyertesének – tekintettel arra, hogy összességében a legelőnyösebb 
ajánlatot tette – a GoodWill Consulting Pályázati Tanácsadó Kft. (1162 Budapest, Timur utca 74.) 
ajánlattevőt hirdeti ki. 
A szolgáltatási díj összege (pályázatírás és utógondozási feladatok ellátására 2 évre vonatkozóan) 
560.000Ft + ÁFA.  
 

Elnyert támogatás nagysága: Sikerdíj nagysága: 
0-10.000.000 Ft-ig: 7 % 

10.000.001-50.000.000 Ft-ig: 6,5% 
50.000.001-100.000.000 Ft-ig: 6% 

100.000.001-200.000.000 Ft-ig: 5% 
200.000.001-500.000.000 Ft-ig: 4% 

500.000.000 Forint felett 3% 
 
6. A képviselő-testület az eljárás során második helyezettet nem hirdet. 
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7. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 
 
Határidő: szerződéskötésre azonnal 
Felelős: polgármester 
 
3./ Napirendi pont 
A Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a jogszabályi előírások szerint kétévente felül kell vizsgálni a Helyi 
Esélyegyenlőségi Programot, mely időszerűvé vált. Megkéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: A Helyi Esélyegyenlőségi Program áttekintése megtörtént. A bizottságok egyetlen 
észrevételt tettek a logopédus óvodai munkájával kapcsolatban. Kérik, hogy a Pedagógiai 
Szakszolgálat vezetőjével konzultáljon az önkormányzat annak érdekében, hogy a logopédusok az 
óvodában foglalkozhassanak az érintett gyermekekkel. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri aki a határozati javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
242/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az egyenlő bánásmódról és az esélyegyenlőség 
előmozdításáról szóló 2003. évi CXXV. törvény 31.§ (4) bekezdése alapján Nagykáta Város 
Önkormányzata által 2013. július 17 elfogadott Helyi Esélyegyenlőségi Programot felülvizsgálta. A 
jóváhagyott Helyi Esélyegyenlőségi Program az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
4./ Napirendi pont 
Keglevich-kápolna építési engedély iránti kérelem benyújtása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a képviselő-testület 118/2014. (IV.29.) számú határozata alapján 
elkészült a Keglevich-kápolna műemléki kutatás és a helyreállítás építési engedélyezési terve. A 
tervdokumentációnak megfelelően szükséges az építési engedély beszerzése, hiszen csak ennek 
birtokában lehetséges a jövőben az épület felújítására pályázatot benyújtani.  Megkéri Juhász 
Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok egyhangúan elfogadásra javasolják a Keglevich-kápolna felújítására 
vonatkozó építési engedély iránti kérelem benyújtását. 
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Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki az építési engedély iránti 
kérelem benyújtásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
243/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  

 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nagykáta 
2282/79 hrsz. alatti temetőben található Keglevich-kápolna felújítására vonatkozó építési engedély 
iránti kérelmet benyújtsa.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben szükséges intézkedéseket 
megtegye. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
5./ Napirendi pont 
Személyszállítási szolgáltatási szerződés (óvodabusz) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A külterületen lakó gyermekek számára a városi intézmények biztosítanak ellátást, 
ezért szükséges a diákok számára a személyszállítás biztosítása. A városi sportcsarnok tanítási 
napokon történő használata esetén a gyermekek eljuttatása az intézményekből szintén busszal 
történik, mely feladatot a külterületi szállításhoz hasonlóan vállalkozói szerződéssel látott el idáig az 
önkormányzat. Megkéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: Elmondja, hogy a beérkezett két ajánlat közül a FAKÓ Kft. adta az előnyösebb 
ajánlatot az erdőszőlői gyermekek és kísérőik óvodába szállítására és az óvodákból a gyermekek 
tornacsarnokba szállítására vonatkozóan is, mely a gyermekek és kísérőik beszállítására 9.000.-
Ft+ÁFA/ nap, a tornacsarnokba szállításra vonatkozóan 2700.-Ft+ÁFA/óra volt. Ezért a bizottságok 
mindkét esetben a FAKÓ Kft.-vel történő szerződéskötést javasolják elfogadásra. Amennyiben 
felmerül, hogy az alsóegreskátai gyermekeket is be kell szállítani az óvodába - egyelőre a szülők 
szállítják be a két gyermeket -, akkor azt a Városgazdálkodási Szervezet tulajdonát képező Ford 
Transit kisbusszal fogják megoldani. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért azzal, hogy  
Erdőszőlőből  a gyermekek és kísérőik óvodába szállítására a FAKÓ Kft-vel kössenek szerződést 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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244/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. szeptember 1-jétől 2016. június 30-ig 
határozott időre szóló szolgáltatói szerződést köt a FAKÓ Kft. (székhelye: 2760 Nagykáta, Bajcsy-
Zsilinszky u. 58. képviseli: Czakó Sándor) vállalkozóval az óvodába járó gyermekek és kísérőik 
Erdőszőlőből történő beszállítására. A szolgáltatói szerződés az eredeti jegyzőkönyv melléklete.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződés megkötése ügyében a 
szükséges intézkedéseket tegye meg és a szerződést aláírja. 
 
Határidő: szerződés megkötésére azonnal; szállításra folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy  az óvodások tornacsarnokba szállítására a FAKÓ Kft-
vel kössenek szerződést kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
245/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. szeptember 1-től 2016. május 31-ig 
határozott időre szóló szolgáltatói szerződést köt FAKÓ Kft. (székhelye: 2760 Nagykáta, Bajcsy-
Zsilinszky u. 58. képviseli: Czakó Sándor) vállalkozóval az óvodások Sportcsarnokba történő 
szállítása céljából. A szolgáltatói szerződés az eredeti jegyzőkönyv melléklete.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződés megkötése ügyében a 
szükséges intézkedéseket tegye meg és a szerződést aláírja. 
 
Határidő: szerződés megkötésére azonnal; szállításra folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy az alsóegreskátai óvodás gyermekek beszállítása 
szükség esetén a Városgazdálkodási Szervezet tulajdonát képező Ford Transit kisbusszal történjen  
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
246/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. szeptember 1-től - szükség esetén, mivel 
jelenleg nincs gyermek, aki igénybe venné a szolgáltatást - Alsóegreskátáról a gyermekek 
beszállítását az óvodába a Városgazdálkodási Szervezet tulajdonát képező Ford Transit kisbusszal 
biztosítja.  
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedést tegye meg. 
 
Határidő:VGSZ értesítésre azonnal; szállításra folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
6./ Napirendi pont 
A Sportcsarnokban lévő büfé üzlethelyiség működtetésére kiírt pályázat elbírálása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a beadási határidőig 1 db pályázat érkezett be. Megkéri Juhász 
Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: Összevont bizottsági ülésen került sor a pályázat bontására. A pályázatot Kele 
János Tibor nyújtotta be, a megajánlott bérleti díj összege 150.000.-Ft+ÁFA összeg. A bizottságok a 
pályázatot elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért azzal, hogy a 
sportcsarnokban lévő büfé üzlethelyiség Kele János Tibor részére bérbeadásra kerüljön 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
247/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályáztatás eredményeként bérbe adja a 
tulajdonát képező Sportcsarnokban lévő 20 m2 nagyságú Büfé üzlethelységet 1 db beépített büfé 
pulttal és 1 db hűtőszekrénnyel a Kele János Tibor egyéni vállalkozó  (székhelye: 1154 Budapest, 
XV. Arany J. u. 122.; elérhetősége: 2700 Cegléd, Szarka u. 24.; adószáma: 66448570-1-42) számára. 
A bérlet időtartama: 2015. szeptember 1. – 2016. június 15.   
A bérlet idejére a nyertes pályázó 100.000.-Ft kauciót köteles letenni az önkormányzat számlájára. 
A bérleti díj összege: 150.000.- Ft+Áfa. Bérlő a bérleti díjat számla ellenében előre köteles 
megfizetni.  
A bérlő kötelezettséget vállal a Sportcsarnokban lévő rendezvények ideje alatt a BÜFÉ folyamatos 
üzemeltetésére. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázati kiírásban foglaltakat is 
figyelembe véve kösse meg a bérleti szerződést. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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7./ Napirendi pont 
Kucza Péter: Nagykáta ANNO II. című könyv eladási árának megállapítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Javasolja, hogy a könyv eladási árát 3.500.-Ft/db összegben állapítsa meg a 
képviselő-testület. Megkéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok a könyv eladási árát bruttó 3500.-Ft/db összegben javasolják 
megállapítani. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a 3.500.-Ft/db eladási árral 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
248/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Kucza Péter: Nagykáta ANNO II. című 
könyvének eladási árát bruttó 3.500.-Ft/db összegben állapítja meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
8./ Napirendi pont 
Nagykáta, 4782. és 4783. hrsz-ú zártkerti ingatlanok tulajdonosainak felajánlása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a felajánlott zártkerti ingatlanok az Öregszőlőben találhatók. 
Javasolja a képviselő-testületnek az ingatlan felajánlás elfogadását. Megkéri Juhász Erzsébetet a 
Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok javasolják, hogy a felajánlott ingatlanokat fogadja el a képviselő-
testület. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki az ingatlan felajánlások 
elfogadásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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249/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
H a t á r o z a t  
 

1. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Csubra József és Lótos 
Istvánné nagykátai lakosok - 1/2-1/2-ed tulajdoni hányadát képező - által térítésmentesen 
felajánlott Nagykáta, 4782 hrsz-ú kert művelési ágú 569 m2 nagyságú, 0.59 AK értékű 
zártkerti ingatlant. 

            A felajánlott ingatlan forgalmi értéke: 20.000.- Forint.  
 

2. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Csubra József és Lótos 
Istvánné nagykátai lakosok - 1/2-1/2-ed tulajdoni hányadát képező - által térítésmentesen 
felajánlott Nagykáta, 4783 hrsz-ú szőlő (1230 m2) és kert (1230 m2) művelési ágú összesen: 
2460 m2 nagyságú, összesen 5.98 AK értékű zártkerti ingatlant. 

           A felajánlott ingatlan forgalmi értéke: 149.500.- Forint.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések megtételére és 
az ajándékozási szerződés aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
9./ Napirendi pont 
Delegáció küldése az erdélyi Uzonba (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Testvértelepülésük Uzon község polgármestere meghívta az önkormányzat 
delegációját a 2015. szeptember 4-7. között megrendezésre kerülő Uzoni termésnapok 
rendezvényükre. 8 fős delegáció kiküldésére kerülne sor, melynek tagjai lennének Agócs Pál 
alpolgármester, Horváth Nóra, Juhász Erzsébet, Marton László képviselők, Juhosné Révész Erzsébet, 
Dacsúr László, Szabó János külsős bizottsági tagok és Dorner Gábor polgármester. Megkéri Juhász 
Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok a delegáció meghatározására a polgármester felhatalmazását 
javasolják elfogadásra. 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a 8 fős delegáció kiküldésével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
250/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja az erdélyi testvértelepülés Uzon 
meghívását és kiutazik egy 8 fős delegációval a 2015. szeptember 4. és 7. között megrendezésre 
kerülő „Uzoni Termésnapok” rendezvényre. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a delegáció összeállítására és a kiutazással 
kapcsolatos intézkedések megtételére. 
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A kiutazás költségeire (a kiutazók biztosítási díja, ajándék, útiköltség) a Képviselő-testület a 
fedezetet Nagykáta Város Önkormányzata 2014. évi költségvetése szabad maradványa terhére 
biztosítja.  
 
Határidő: delegáció meghatározására és a kiutazással kapcsolatos intézkedések megtételére: 2015. 
szeptember.; a pénzügyi elszámolásra: 2015. szeptember 30. 
Felelős: polgármester a delegáció meghatározására, jegyző a kiutazással kapcsolatos intézkedések 
megtételére 
 
Dorner Gábor: Az első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálását zárt ülésen javasolja 
tárgyalni, kéri aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
251/2015. (IX.1.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az első lakáshoz jutók támogatása iránti 
kérelmek elbírálása napirendi pont tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, megköszöni a jelenlétet a további 
napirendi pont tárgyalására zárt ülést rendel el. 

 
 
 

-kmf- 
 
 
 
 
 
 

   Karsainé Magyar Ildikó                 Dorner Gábor 
              jegyző                     polgármester 


